
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. februar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 438
Vil ministeren i det omfang det er muligt at indhente materiale herom, oplyse
antallet af dødsboskiftesager der årligt behandles, hvilke advokater/advokatfir-
maer der har sagerne, herunder hvordan de får dem tildelt, hvor meget deres
fortjeneste samlet set har været henholdsvis fordelt på advokat/advokatfirma,
hvordan fortjenesten fordeler sig efter sager, herunder betydningen af boets
størrelse og arbejdets omfang?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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